
 

Viure als Pirineus, 31/07/24 

Bolvir s'endinsa en el coneixement de Gaudí 
i la Sagrada Família  

El passat 20 de juliol, a l'auditori cal Fanxicó de l'ajuntament de Bolvir, va tenir 
lloc una interessant conferència titulada "La natura en el projecte de Gaudí per 
a la Sagrada Família", a càrrec del cap de l'equip d'arquitectes que actualment 
dirigeixen les obres, Jordi Faulí. A més, a l'Espai Ceretània de Bolvir es pot 
visitar l'exposició sobre Gaudí i la natura que restarà oberta fins el mes de 
novembre.  

photo_camera Jordi Faulí durant la seva conferència, a Bolvir. Foto: Núria Boltà.  
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La conferència de Faulí va anar acompanyada de diapositives i vídeos que van 
ajudar a entendre algunes de les complicades però genials solucions que 
Gaudí va idear per aixecar aquesta immensa obra arquitectònica que tal 
vegada podria estar acabada dintre de 10 anys. 



Un detall gràfic de la conferència de Faulí. Foto: Núria Boltà.  

El nombrós públic, entre el qual es comptava la màxima jerarquia del bisbat 
d'Urgell, va poder conèixer alguns detalls dels quals no es parla gaire, com ara 
els llocs de procedència de la pedra emprada en la construcció, com s'efectua 
el seu transport o la seva disposició a la mateixa obra per anar aixecant les 
torres. Setmanes enrere, a Bolvir ja va tenir lloc una altra conferència on es va 
parlar de les plantes, flors i vegetals que van inspirar Gaudí per a dissenyar la 
decoració del temple. 

A l'Espai Ceretània de Bolvir, es pot visitar l'exposició sobre Gaudí i la natura 
que restarà oberta fins el mes de novembre. 

 


